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n ANTALYA Emniyet Müdürlüğü tarafından Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’ne devredilen sistemdeki kameralarının bir-
çoğunun arızalandığı, teknik donanımların garantilerinin sona 
erdiği öğrenildi. Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 
“ Sistem 2025 yılı başında devreye girecek. Teknik altyapı ve 
kameralar yeniden inceleniyor. Hukuk servisimiz de gerekli 
çalışmayı yapıyor.” dedi.  n HABERI 5’TE 

BİTMEYEN 
PROJE

7 ayda biter denmişti, 7 yıldır yapılamadı 

Trafik güvenliğini sağlayacak Elektronik Denetle-
me Sistemi (EDS) projesine 2017 yılında Menderes 
Türel’in görev döneminde başlandığında 7 ayda ta-
mamlanacağı söylenmişti. Aradan 7 yıl geçmesine 
rağmen EDS kurulamadı. Başkan Muhittin Böcek ise 
EDS’yi gelecek yılbaşında tamamlama sözü verdi. 
                                        YILAN HİKÂYESİNE DÖNDÜ 

n KARA YOLUNDA güvenliği sağlamak, kazaları önlemek, 
kural ihlallerini tespit etmek amacını taşıyan Elektronik De-
netleme Sistemi (EDS) çalışmalarına 2017 yılında, dönemin 
Büyükşehir Belediye Başkanı Menderes Türel tarafından baş-
lanmış ve sistemin 7 ayda tamamlanacağı açıklanmıştı. Ara-
dan geçen 7 yıla rağmen ne Türel ne de yeni Başkan Muhittin 
Böcek, sistemi tam olarak devreye sokamadı.  

KAMERALARIN ÖMRÜ DOLDU 

n MURATPAŞA Belediye Başkanı 
Ümit Uysal, Muhtarlar Günü dolayı-
sıyla Adalya Vakfı Engelsiz Kafe’de 
ilçe muhtarlarına yemek verdi. Uysal, 

“Yeniden bir başlangıç yapacağız. 
Yeniden demokrasi ve hukuk içinde 
vatanımıza sahip çıkacağız.” dedi. 
n HABERI 8’DE  

Uysal: Yeniden bir 
başlangıç yapıyoruz

n BÜYÜKŞEHIR 
Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, 
14. Antalya Kitap 
Fuarı’nın programını 
açıkladı. “Ikinci Ya-
şam- Siyaset ve Iha-
net” isimle kitabına 
olan ilgiden memnun 
olduğunu da anlatan 
Böcek, “Şu anda 13. 
baskıda, satışların-
dan memnunum.” 
dedi.  n 8’DE 

İKİNCİ YAŞAM
İLGİ GÖRÜYOR

FOKLAR TEHLİKEDE 

Antalya’da havaların 
sıcak gitmesiyle 

birlikte sabah saatle-
rinde mağaralara yö-
nelik düzenlenen Sup 
Board turları ara ver-
meden devam ediyor. 

n AKDENIZ Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Gökoğu, “Akdeniz foku, 
dünyada nesli tükenme tehdidi altında olan canlılar 
arasında yer alıyor Özellikle yavrulama döneminde 
mağaralar ve falezler, bu foklar için hayati önem 
taşır.” dedi. n HABERI 6. SAYFADA 

                    FALEZLER YAŞAM ALANLARI 

n YABANCILARA yöne-
lik konut satışlarının geçen 
yıla oranla düşmesinin ar-
dından inşaat sektörü krize 

girdi. Krizi aşmak isteyen 
inşaat firmaları otel odası 
şeklinde daire konseptini 
devreye aldı. n 6’DA 

Otel odası gibi daire

n CHP Döşemealtı İlçe 
Kadın Kolları gökyüzüne 
uçurdukları balonlarla 

kadına ve çocuğa şidde-
tin ve cinayetlerin son 
bulmasını istedi. n 8’DE 

BALONLU PROTESTO

n BIRLE-
ŞIK Kamu 
İş Antalya 
İl Başkanı 
Sadık Acar, 
öldürülen 
bebek-
ler için 
adaletin 
takipçisi 
olacakları-
nı söyledi. 
n 4’TE 

Hesabı sorulacak

n EKONOMIK kriz ve hayat pahalılığına karşı on 
binlerce işçi, Ankara Tandoğan Meydanı’nda buluşa-
rak sesini duyurdu. Türkiye Yol-Iş Sendikası Antalya 
1 Nolu Şube Başkanı Cemil Ünal ise büyük Ankara 
mitingine Antalya’dan 10 otobüs kaldırdı.  n 4’TE 

Başkent çıkarması
n IŞ yerinde patronuna 
ait 15 bin lirayı aldığı 
iddiasıyla zorla alıkonu-
lan Vedat K. (22), 3 gün 
işkence gördü. İşken-
ce fotoğraflarını delil 
olarak sunarak şikayetçi 
olan Vedat K., kendisi-
ne böcek yedirildiğini 
ve dişlerinin kırıldığını 
söyledi. n 3’TE

İŞYERİNDE 
İŞKENCE

n MANAVGAT Baraj Gölü 
üzerinde gerçekleştirilecek 
Yüzer Güneş Enerji Sistemle-
ri (GES) Projesi, Manavgatlı 
vatandaşların itirazları so-
nucu iptal edildi. Manavgat 
Belediye Başkanı Dr. Niyazi 
Nefi Kara, “Suyumuza ve 
toprağımıza kimsenin göz 
dikmesine izin vermeyece-
ğiz.” dedi. n 4’TE  

GES PROJESİ   
İPTAL EDİLDİ

Manavgatlıların çevre 
mücadelesi sonuç verdi
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Bir dönem özellikle Yörük-
ler arasında yaygın olan 
“boğaz havaları”, Orta 
Asya’dan Anadolu’ya 
kadar taşınan kültür mirası 

örneklerinden biri.El parmaklarının 
boğaza bastırılarak değişik ses çıkarma 
tekniğine dayalı türkü söyleme biçimi 
olan “boğaz havaları” tekniği, özellikle 
Toros Dağları’nın eteklerindeki köyler-
de yaşayan kadınlar arasında kullanıl-
maya devam ediyor.Bu teknikle “boğaz 
havası” çalan kadınlara yörede “boğaz 
çalıcısı” adı veriliyor.”Boğaz çalıcısı” 
her kadının farklı ezgiler çıkarması 

dolayısıyla bu tekniğin sadece sanat 
amaçlı değil, Yörük obaları arasında 
bir iletişim aracı olarak kullanıldığı da 
belirtiliyor.

FORMA TANITIMINDA KULLANILDI 
Boğaz çalıcılarının “usta” olarak kabul 
edilen son temsilcileri arasında, Manav-
gat’ın Altınkaya Mahallesi’nde yaşayan 
84 yaşındaki Gülistan Katter de yer 
alıyor.Katter, çocuk yaşlarda keçilerini 
otlatırken farklı sürülerin başındaki 
2 kız arkadaşıyla iletişim kurmak ve 
eğlenmek amacıyla bu tekniği öğrendi.
Arkadaşlarıyla karşılıklı “boğaz havala-
rı” çalan Katter’in ezgilerine, Türk halk 
müziği sanatçıları tarafından türkülerde 
yer verildi.Katter’in boğazından çıkan 
ezgiler, Antalyaspor’un “Yörük” temalı 
yeni sezon forma tanıtım videosunda 
da kullanıldı, sosyal medyada yüzlerce 
paylaşıldı ve dinleyenler tarafından 
beğeni topladı.

BİZE ATALARIMIZDAN MİRAS
Gülistan Katter, 2 kız arkadaşıyla 
çocuk yaşlarda dağlarda boğaz çaldık-

larını söyledi.Boğaz 
çalarak birbirleriyle 
haberleştiklerini 
ifade eden Katter, 
“Arkadaşlarım boğaz 
çalmaya başlayın-
ca onların nerede 
olduğunu, keyifli 
olduklarını anlardım. 

Ben de onlara karşılık verirdim. Boğaz 
çaldığımı duyan bir sanatçı bana ‘Orta 
Asya’ya gittim, geldim’ demişti, boğaz 
çalmak bize atalarımızdan miras.” dedi.
Sesinin genç yaşlarda daha iyi ol-
duğunu anlatan Katter, “Şimdi 
ben çok beğenmiyorum ama 
duyanlar çok seviyor. 
Antalyaspor’un forma 
tanıtımında boğaz 
çalgım kullanılmış, 
çok beğenilmiş. 
Mutlu oldum. Tek 
üzüntüm boğaz 
çalma geleneği-
nin benimle yok 
olması. Kimseye 
öğretemedim. 
Kızlarım öğrenmek 
istemedi. Keşke 
öğrenselerdi de bu 
gelenek bizlerden sonra 
da yaşamaya devam 
etseydi.” diye konuştu.

GEZGİN YÖRÜK İSİMLİ HESAP AÇTI 
Yaşlı kadının torunu Erkan Sevinç de 
sosyal medyadan “gezgin yörük” adıyla 
anneannesinin videolarını ve Yörük 
yaşantısına ilişkin görüntüleri payla-
şarak kültürlerini tanıtmaya çalışıyor.
Antalya’da Yörük boğaz havası çalan 
kişi sayısının 10’dan daha az olduğunu 
dile getiren Sevinç, “Anneannemin sesi 
Antalyaspor’un paylaşımıyla Türkiye 
tarafından tanındı ve sevildi. Annean-
nem yaşayan bir kültür.” ifadelerini 

kullandı. n AA

BOĞAZ 
ÇALICISI  
GÜLİSTAN 
NİNE

TOROSLARDA ATALARININ KÜLTÜRÜNÜ YAŞATIYOR

Toros Dağları'nın etek-
lerinde yaşayan 84 ya-
şındaki Yörük Gülistan 
Katter, el parmakları-
nın boğaza bastırılarak 
farklı sesler çıkarmaya 
dayanan ‘boğaz ha-
vaları’ tekniğinin son 
temsilcileri arasında 
yer alıyor.

AÜ Tıp Fakültesi’nden Beyin ve Sinir 
Cerrahisi Uzmanı Doç. Dr. Hakan 
Çakın, mevsim geçişlerinde rastlanan 
hastalıklar üzerine yaptığı çalışmalarda, 
beyin kanaması riskinin arttığını ortaya 
koydu. Kadınlara oranla erkeklerde 
beyin kanamasına daha sık rastlandığını 
belirten Doç. Dr. Çakın, “Anevrizmatik 
kanamalar beyindeki atardamarların 
baloncuklaşması sonucu oluşan beyin 
kanamaları olarak biliniyor. Özellikle 
sonbahar ve ilkbaharın başlarında bu 
kanamaların yüzde 10 arttığı görüldü. 
Beyinde bulunan atardamarlar üzerinde 
sigaranın da etkisiyle baloncuk oluştuğu 
görüldü” ifadelerini kullandı.

SİGARADAN UZAK DURMALILAR
Genetik hastalıkların beyin kanamasın-
da etkili olabileceğini söyleyen Doç. 
Dr. Hakan Çakın, “Hipertansiyon, siga-

ra ve ileri yaşın etkisiyle oluşan bu ba-
loncuklar, mevsim döngülerinin olduğu 
zamanlarda daha çabuk yaşama eğilimi 
göstererek beyin kanamasına sebep 
oluyor. Çocuklarda daha nadir görülü-
yor. Genetik olarak görülen anevrizma-
lar özellikle Japonya ve Finlandiya’da 
çocuk yaşlarda da sıklıkla görülebiliyor 
ama ülkemizde o kadar sık değil. Belli 
yaşın üzerinde, özellikle 30-50 yaştan 
sonra hipertansiyon ve sigaranın bu 
konuda çok etkisi var. Genç yaşlarda 
görülenlerin de at nalı böbrek, diyalize 
giren hastalar ya da tansiyon sorunları 
ve genetik hastalıklar etkili olabiliyor” 
dedi.

KANAMAYA NEDEN OLABİLİR 
Doç. Dr. Hakan Çakın, beyin kanama-
sının önceden belirti gösterebildiğini 
şöyle ifade etti:”Baş ağrısı, en önemli 
belirtilerden biridir. Bahsettiğim hasta-
lıklardan at nalı böbrek gibi rahatsızlığı 
olanlar kendilerini daha sık kontrol et-
tirmeli. Diyalize giren hastaların beyin 
anevrizmaları için daha dikkatli olması 
gerekiyor. Ailesinde daha önce anev-
rizma ve buna bağlı kanama geçirmiş 
bireyler sık kontrole gitmeli. Birden 
fazla beyin anevrizması olan kişilerin 
birinci derece yakınları da mutlaka 
doktora başvurmalı. Çünkü erken yaka-
lanırsa beyin kanaması gerçekleşmeden 
yapılan tedavi, bizler için çok kolay. 
Daha problemsiz, kesin çözümü olan 
bir hastalık haline geliyor. Ne yazık ki 
kanadıktan sonra hastaneye erişmele-
ri bile bu hastaların çok zor olabilir. 
Öncelikle sigaradan uzak durmalılar. Si-
gara başlı başına daha önce anevrizma 
cerrahisi geçirmiş ya da hiç geçirmemiş 
hastalarda da tek başına kanamaya 
sebep olabilen en önemli faktörlerden 
biri.” n DHA

Mevsim geçişlerinde
beyin kanaması riski           

AKDENİZ 
Üniversitesi’n-

den (AÜ) Doç. Dr. 
Hakan Çakın, mevsim 
geçişlerinde beyin ka-
naması riskinin yüzde 
10 arttığını belirterek, 
“Beyin kanamasına 
kadınlara oranla er-
keklerde daha sık 

rastlanılıyor” 
dedi.

ANTALYA’da 30 yıldan beri ayda bir 
gerçekleşen ‘Dolunay Dostları- Do-
lunay’da Şiir ve Müzik Gecesi’nin 
353’üncü buluşmasında şair Atilla İl-
han’ın şiirleri okundu.  Antalyalı şair 
ve şiir severler, ‘Dolunay’da Şiir ve 
Müzik Gecesi’nin kurucu yöneticisi 
şair Musa Fırat’ın moderatörlüğünde 

Konyaaltı Plajında bir araya geldi. 
‘Yaza Hoşçakal Kışa Merhaba’ slo-
ganlı gecenin konusu, 2005 yılında 
yaşama gözlerini yuman şair Atilla 
İlhan oldu.

ATİLLA İLHAN’IN HAYATI ANLATILDI
Şair Musa Fırat, Atilla İlhan’ın hayat 
hikâyesini anlatırken “İlhan, şiire 
meraklı, zengin bir kitap koleksiyo-
nuna sahip babası sayesinde küçük 
yaşlarında edebiyata ilgi duymaya 
başlamıştı” dedi. Fırat, İlhan’ın 
öğrencilik yıllarında ilk şiirlerini 
yazmaya başladığını, katıldığı birçok 
yarışmada ödüller kazandığını, bazı 

dergilerde şiirlerinin yayımlandığını, 
sonraki yıllarda da sayısız şiir kitap-
larına sahip olduğunu aktardı. 

ŞİİRLERE FON MÜZİĞİ 
Gecede sanatçılar Musa Yenilmez, 
Nuri Altınay, Serdar Baysal, İsmail 
Güloğlu, Feriha İsmet Uygun, 
Mehmet Ünver, Ali Patoğ-
lu, Deniz Turan, Muharrem 
Doğmuş, İsmet Burçak 
bağlama, cura, kabak kemani, 
gitar ud ve darbukalarıyla 
Atilla İlhan’ın seslendirilen 
şiirlerine fon müziği oluştur-
du.Fakir Baykut, Kemalettin 

Tuğcu gibi yazarların da anıldığı, 
halayların çekildiği buluşmada, 
geçen yıl ağustos ayında yaşamını 
yitiren şair-yazar-araştırmacı-politi-
kacı Ertekin Özcan’ın son eseri olan 
‘Almanya’daki Türkiye’ adlı kitap 
şiirseverlere hediye edildi. n DHA

Dolunay’da 
İlhan şiirleri

ANTALYA Devlet Senfoni Orkestrası’nın 
(ADSO) dünyayı gezen flüt sanatçısı 
Lelya Bayramoğulları, bu kez Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nde dünya 
müziklerinden eserler seslendirdi.  Bu yıl 
22’ncisi gerçekleşen ‘Kuzey Kıbrıs Müzik 
Festivali’ne davet edilen Lelya Bayramo-
ğulları, İstanbul Üniversitesi Devlet Kon-
servatuvarı Müzik Bölümü Piyano Ana 
Sanat Dalı Öğretim üyesi Tutu Aydınoğlu 
ile birlikte sahneye çıktı. 

ÇOCUKLARI ZİYARET ETTİ 
Birçok ülkede konser veren Lelya Bay-
ramoğulları, dünya müziklerinden seçili 
eserleri flütüyle yorumladı. Tutu Aydı-
noğlu da piyanosuyla eşlik etti. Bayramo-
ğulları’nın flütüyle seslendirdiği son eser 
ise ‘Magosa Limanı’ oldu. İzleyenlere 
unutulmaz bir flüt-piyano keyfi yaşatan 
sanatçılar, alkış yağmuru altında sahneden 
ayrıldı. Sanatçı Lelya Bayramoğulları, 
ayrıca Yunus Emre Enstitüsü Lefkoşa 
Şubesi işbirliği ile Mağosa şehrindeki özel 
gereksinimli çocukları da ziyaret ederek 
kısa süreli hem eğitim hem de mini bir 
konser verdi. Bayramoğulları, etrafında 
sevgi çemberi oluşturan çocuklarla hatıra 
fotoğraf çektirdi.  n DHA 

Kıbrıs’ta 
flüt ziyafeti

HAVA sıcaklığı 25,6 derece, deniz suyu 
sıcaklığı 25,8 derece ölçülen Antalya’da 
denize girenler, güneşli havanın keyfini 
çıkardı, sahillerde yoğunluk oluştu.Türki-
ye’nin bazı bölgelerinde soğuk hava etkili 
olurken, Antalya’da yazdan kalma günler 
yaşanıyor. Kentte hava sıcaklığı bugün 
25,6 derece ve deniz suyu sıcaklığı 25,8 
derece ölçüldü. Güneşli havanın keyfini 
çıkaranlar, sahillerde yoğunluk oluşturdu. 
Bazıları plajda güneşlenirken, bazıları ise 
denizde yüzdü. Bazıları da bisiklet sürüp, 
yürüyüş yaptı.Antalya’da 5 gün boyunca 
az bulutlu hava, yarın da 26 derece sıcak-
lık bekleniyor. n DHA

Yaz bitmiyor
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Vedat K., yaşadığı Şanlıur-
fa’nın Suruç ilçesinden, 
2020 yılında çalışmak için 
Antalya’nın Kepez ilçe-

sindeki sanayi sitesine geldi. Burada 
yaklaşık 10 ay çalışan Vedat K., iddiaya 
göre, maaşını eksik almaya başladı. Bir 
süre sonra Vedat K., iş yeri sahibinden 
eksik aldığı ücreti istedi. Her seferinde 
olumsuz dönüş alan Vedat K., birikmiş 
alacağı olan 70 bin liraya karşılık iş 
yerindeki masada patronuna ait 15 bin 
lirayı alıp İstanbul’a gitti. Vedat K.’ye 
ulaşamayan iş yeri sahipleri, ailesine 
ulaştı. Bunun üzerine Vedat K.’nin ağa-
beyleri aldığı parayı geri götürmesini 
söyledi. Vedat K., ağabeylerini dinleyip 
Antalya’ya dönüp aldığı 15 bin lirayı 
iş yeri sahiplerine teslim etti. Burada 
darbedilen Vedat K., A.T., O.T., S.T. ve 
A.A. tarafından sandalyeye bağlanıp 
depoya kilitlendi. 3 gün farklı işkence-
lere maruz kalan Vedat K.’nin dişleri 
kırıldı, vücudunda kesikler oluştu, 
elleri ve kolları bağlı şekilde yatırıldı, 
ağzı açık tutularak zorla hamam böceği 
yedirildi. Şüpheliler, yaptıklarını da cep 
telefonuyla kaydetti.

İŞ YERİNDE ÇALIŞMAYA DEVAM ETTİ
Depoda kilitli tuttukları Vedat K.’nin 
durumunun kötüye gittiğini fark eden 
şüpheliler, yaralarının iyileşmesini bek-

ledi. Yaraları iyileştiği için elinde kanıt 
olmayan Vedat K., şikayetçi olamadı. 
Aynı iş yerinde çalışmayı sürdüren 
Vedat K., şüphelilerin cep telefonundan, 
kendisine işkence yapılırken kaydedi-
len fotoğrafları aldı. İş yerinden kaçıp 
memleketine dönen Vedat K., burada 
fotoğrafları kanıt olarak gösterip şika-
yetçi oldu. İfadeleri alınan şüpheliler, 

ardından serbest bırakıldı.

ADALET İSTİYORUM
Şüpheliler hakkında Antalya 6’ncı Ağır 
Ceza Mahkemesi’nde dava açıldı. Da-
vanın 10’uncu duruşmasına katılan tu-
tuksuz sanıklar, suçsuz olduklarını iddia 
etti. Duruşmaya katılmak için memleke-
ti Suruç’tan Antalya’ya gelen Vedat K., 

şüphelilerin benzer şeyleri başkalarına 
da yapamamaları için en ağır cezayı 
almalarını istediğini söyledi. Duruşma, 
25 Aralık’a ertelendi.Duruşma sonrası 
açıklama yapan Vedat K., “Bir miktar 
paramı 7-8 ay içeride tutmaya başla-
dılar. Paramı isteyip alamayınca, 15 
bin lirasını alıp İstanbul’a gittim. Bunu 
söyleyerek aldım ve ona da söyledim. 
Ancak ailemin isteği üzerine parayı 
getirip geri verdim. 
O sırada beni burada alıkoyup işkence 
etmeye başladılar. İlk gece sabaha kadar 
farklı şekillerde işkence ettiler. 3’üncü 
günün sonunda durumum kötüleşince 
beni iyileştirmeye çalıştılar. Yaralarım 
düzelince beni bıraktılar. Ancak vücu-
dumda iz kalmayınca gidip şikayetçi 
olamadım” dedi.
Davanın bir an önce sonlanmasını 
istediğini söyleyen Vedat K., “8 ay daha 
burada çalışmaya devam ettim. Bu sıra-
da gizlice telefonlarından bana işkence 
ederken çektikleri fotoğraflardan aldım. 
Sonra memleketime kaçtım ve şikayetçi 
oldum. Ancak ifadelerini alıp bırakmış-
lar. Şu an görülen davada, Adli Tıp Ku-
rumu’ndan gelecek rapor bekleniyor. En 
büyük cezayı almalarını istiyorum. Ben 
adalet istiyorum. Ben yarın başkaları da 
aynı şeyleri yaşamasın diye bu davanın 
peşindeyim” diye konuştu. n DHA

3 GÜN 
İŞKENCE

Dişlerini 
kırıp 
böcek 

yedirdiler 

İş yerinde 70 bin liralık alacağına karşılık patronuna ait 15 bin lirayı aldığı iddiasıyla 3 gün boyunca zor-
la alıkonulan Vedat K. (22), türlü türlü işkenceye maruz kaldı. Gizlice ele getirdiği işkence fotoğraflarını 
delil olarak sunarak şikayetçi olan Vedat K., kendisine böcek yedirildiğini ve dişlerinin kırıldığını söyledi.

KUMLUCA ilçesinde yaşayan Halil İbrahim 
Öksüz (22), 22 Eylül Pazar günü WhatsApp 
üzerinden kurduğu grupta yakınlarına veda 
edip, bir peçetenin üzerine doğum tarihini, 
ölüm tarihi olarak kaybolduğu günü ve “Va-
siyetimdir, mezar taşımı yaptırmayın” notunu 
yazarak ortadan kaybolmuştu. Kumluca İlçe 
Emniyet Müdürlüğüne kayıp başvurusunda bu-
lunan ailesi, o günden beri Halil İbrahim Ök-
süz’den gelecek haberi bekliyordu. Öksüz’ün 
cansız bedeni, bugün saat 15.00 sıralarında ilçe 
yakınlarındaki Sarnıçtepesi girişinde çam ağa-
cına asılı halde bulundu. Cesedi gören vatan-
daşların ihbarı üzerine 
İlçe Emniyet Müdürlüğü 
ekipleri olay yerine gitti. 
Ekiplerin ve cumhuriyet 
savcısının olay yerinde 
yaptığı incelemelerin 
ardından Öksüz’ün ce-
nazesi Antalya Adli Tıp 
Kurumu’na kaldırıldı. 
n İHA 

Kayıp gençten
acı haber geldi
Kumluca il-
çesinde 22 
Eylül’de, bir 
peçeteye ‘Me-
zar taşımı 
yaptırmayın’ 
notunu yazdık-
tan sonra orta-
dan kaybolan 
22 yaşındaki 
genç orman-
lık alanda ölü 
bulundu.   

ANTALYA’NIN 4 
ilçesinde düzenle-
nen operasyonda, 7 
ruhsatsız tabanca ve 
5 ruhsatsız tüfeğin 
yanı sıra, uyuşturucu 
madde ele geçirildi, 
39 şüpheli gözal-
tına alındı.Antalya 
Emniyet Müdürlüğü 
Asayiş Şube Müdür-
lüğü koordinesinde, 
ilçe emniyet mü-
dürlüğü ekiplerince 
yapılan çalışmada; 
Kepez, Muratpaşa, 

Aksu ve Serik ilçele-
rindeki çeşitli ikamet 
ve araçlarda arama 
yapıldı. 
Aramalarda; 7 ruh-
satsız tabanca, 5 ruh-
satsız tüfek, 2 kuru 
sıkı tabanca, 157 
fişek, 40 kartuş, 2 
bıçak, 22 kök kenevir 
bitkisi ve 350 gram 
esrar ele geçirildi. 
Olayla ilgili gözaltı-
na alınan 39 şüpheli 
hakkında adli işlem 
başlatıldı. n DHA

İLÇELERDE OPERASYON

MANAVGAT i Şelale Mahallesi’nde 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne yapılan 
4 katlı binanın en üst katında yangın 
çıktığı ihbarı, Manavgat Emniyet 
Müdürlüğü ve Antalya Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiyesi Manavgat Birimi-
ne bağlı ekipleri alarma geçirdi. Olay 
yerine gelen ekipler, en üst kattaki 
dairenin balkonunda çıkan yangına 
müdahale ederek kısa sürede binanın 
içerisine ulaşmadan söndürdü. Yetkili-
ler, balkondaki şömineye söndürülme-
den atılan izmaritin gazete parçalarını 
tutuşturduğunu, alevlerin şöminenin 
yanında bulunan sehpanın yanmasına 
neden olduğunu belirtti. n İHA 
 

İZMARİTTEN
YANGIN ÇIKTI

MANAVGAT ilçesinde bir araca çarp-
mamak için direksiyonu kıran ancak aynı 
yöndeki kamyonetin kasasına çarpan hafif 
ticari araç, refüjdeki yağmur suyu tahliye 
kanalına düştü. Kazada araç sürücüsü şans 
eseri yara almadı. Kaza; Alanya-Antalya 
D-400 kara yolunda meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, 07 LGP 91 plakalı hafif 
ticari araç aynı istikamette gitmekte olan 
bir kamyonete çarpmamak için direksiyo-
nunu kırdı. Hafif ticari araç, kamyonetin 
kasasına çarpıp refüjdeki yağmur suyu 
tahliye kanalına düşerken, sürücüsü şans 
eseri kazayı yara almadan atlattı.  n İHA 
 

Kanala düştü 
 

Aksu Soğucaksu Mahallesi 25004 sokak 
üzerinde palet üretim tesisinde henüz belir-
lenemeyen bir sebepten dolayı çıktı. İhbar 
üzerine olay yerine çok sayıda itfaiye 
ekibi, polis ve sağlık ekibi sevk edildi. 
Belirtilen adrese gelen itfaiye ekipleri, 
yangın müdahale ederek söndürdü. Bu 
sırada dumanlardan etkilenen Süleyman 
Doğan (40), sağlık ekiplerince ambulansta 
ilk müdahalede bulunuldu. Doğan, kontrol 
ve tedbir amaçlı hastaneye kaldırıldı. Te-
sisin sahibi Şeref Metin, “Yangın elektrik 
kontağı ya da yemek yaparken çıktığı söy-
leniyor. Henüz belli değil. Ucuz atlattık, 
buna da şükür. Hasarımız büyük” dedi.  İş 
yerinde maddi zarara da neden olan yan-
gının çıkış nedeniyle ilgili polis ve itfaiye 
ekipleri inceleme başlattı. n İHA 
 

PALETLER 
YANDI 

MUĞLA’nın Bodrum ilçesinde, otomo-
bile çarpıp devrilen hafriyat kamyonun 
şoförü Selman Ö. yaralandı.Kaza, saat 
12.30 sıralarında Torba Mahallesi Bülent 
Ecevit Caddesi’nde meydana geldi. Sel-
man Ö.’nün (21) kontrolünü yitirdiği 06 
FF 9069 plakalı hafriyat kamyonu, karşı 
yönden gelen Salih K.(55) yönetimindeki 
35 CED 204 plakalı otomobile çarpıp, 
devrildi. Çevredekilerin ihbarıyla kaza 
yerine sağlık ve polis ekipleri sevk edildi. 
Sağlık ekipleri tarafından ilk müdahalesi 
kaza yerinde yapılan Selman Ö. Bodrum 
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. Yola dev-
rilen hafriyat kamyonu nedeniyle ulaşım 
2 saat boyunca 
trafiğe kapalı 
kaldı. Ekiple-
rin kamyonu 
kaldırmasıyla 
yol tekrar tra-
fiğe açılırken, 
kazayla ilgili 
soruşturma 
başlatıldı. 
n DHA 

KAMYON DEVRİLDİ
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TÜRKIYE İşçi Sendikaları Konfederasyonu 
(TÜRK-İŞ), ekonomik kriz, hayat pahalılığı 
ve vergi adaletsizliğine dikkat çekmek ama-
cıyla başlattığı eylemler dizisinin en büyüğü-
nü Ankara’da gerçekleştirdi. 20 Ekim 2024 
Pazar günü, Antalya’dan ve Türkiye’nin dört 
bir yanından gelen işçiler, “Zordayız, Geçine-
miyoruz” sloganıyla Tandoğan Meydanı’nda 
buluştu. İşçiler, sabahın erken saatlerinde bir 
araya gelerek çeşitli güzergâhlardan miting 
alanına yürüdü.

150 BIN KIŞILIK KALABALIK
Türk-İş Antalya İl Temsilcisi ve Türkiye Yol-
İş Sendikası Antalya 1 Nolu Şube Başkanı 
Cemil Ünal, büyük Ankara mitingine An-

talya’dan 10 otobüs kaldırdı. Ünal, Türk-İş 
Yönetim Kurulu’nun ülkemizde yaşanan 
ekonomik sıkıntılar ve temsilinde bulunduk-
ları çalışma hayatındaki yaşanan olumsuz ge-
lişmeler üzerine almış olduğu karar gereğince 
20 Ekim’de büyük işçi mitingi için örgütlü 
oldukları işyerlerinde çalışan üyelerini, bu 
işyerlerinin uhdesinde çalışan taşeron firma 
elemanı üyelerini, üyelerinin yakınlarını, bu 
olumsuz hayat şartlarından etkilenen emekli 
üyelerini çağrı üzerine Ankara’ya taşıdı. An-
kara’da 150 bin kişilik kalabalık toplandı. 

VERGI ADALETSIZLIĞI VURGUSU 
Ankara’daki büyük buluşmada, emekliler, 
taşeron çalışanlar, kadın çalışanlar, asgari 
ücretliler adına yapılan sunumların ardın-
dan Türk-İş Genel Başkanı Ergün Atalay, 
uzun süredir yaşanan ekonomik sıkıntıların 
sebebinin işçi olmadığı halde faturasının işçi 
camiasına kesildiğini, az alandan az, çok 
alandan çok vergi alınması gerekirken vergi 
adaletsizliğinin tavan yaptığını, kamu kurum-
larında taşeron işçiliğinin sonlandırılmayarak 
kurumların talan edildiğini, emekliye ve 
asgari ücretliye verilen zamların sadaka zih-
niyetinde yapıldığını, ülkemizin yüzde 60’ına 
hitap eden kitleye yüzünüzü ters çevirmenin 
bir fayda olmayacağını belirterek, uzaktan 
yakından gelen işçilerin kazasız belasız evle-
rine ailelerine dönmelerini temenni etti. 
n MURAT ŞENTÜRK

Yol İş Şubesi’nden Ankara çıkarması
Ekonomik kriz ve hayat pahalılığına karşı on binlerce işçi, Ankara Tandoğan Meydanı’nda 
buluşarak sesini duyurdu. Türk-İş Antalya İl Temsilcisi ve Türkiye Yol-İş Sendikası Antalya 1 
Nolu Şube Başkanı Cemil Ünal ise büyük Ankara mitingine Antalya’dan 10 otobüs kaldırdı. 

Birleşik Kamu İş Antalya İl Başkanı Sadık 
Acar, öldürülen bebekler için adaletin 
takipçisi olacaklarını söyledi.  Acar, Cum-
huriyetin sağlıktan eğitime, eşit yurttaşlık-
tan özgürlüklere kadar tüm kazanımlarını 
tahrip eden AKP’nin yerine rant ve liya-
katsizlikle inşa ettiği ‘Yeni Türkiyesi’nin 
“daha beteri olamaz” dediğimiz her olayın 
ardından daha da vahim olayların peş peşe 
yaşandığı bir korku filmi platosu olduğunu 
‘Yenidoğan Çetesi’ skandalı bir kez daha 
gözler önüne sermiştir.Yeni doğmuş yavru-
ları, şebekelerine dahil olan özel hastane-
lere sevk edip, SGK’dan para koparmak 
uğruna bu bebeklere ilaçlar veren, canla-
rına kıyan bu çete, sistemdeki çürümeyi 
hepimizin yüzüne bir tokat gibi çarpmıştır.
Skandalın vahameti, sözü eğip bükmeden 
bu insanlık dışı faaliyetin nedenlerini tü-
müyle ele almayı gerektirmektedir. “ dedi

GÖZÜ DÖNMÜŞ KATILLER 
Bunun bir insanlık meselesi olduğuna 
dikkat çeken Acar, açıklamasını şöyle 
sürdürdü: Bu bir ülke meselesidir. Bu bir 
haysiyet meselesidir. “Vatanı korumak 
çocukları korumakla başlar” diyen bir 
liderin kurduğu bu ülke, bebeklerin bile 
korunamadığı, para için öldürüldüğü bir 
ülkeye dönüştürülemez!Birleşik Kamu-İş 
olarak toplum vicdanında derin bir yara 
açan ve adalet talebini yükselten bu 
rezalete müdahil olduğumuzu ilan ediyo-
ruz. Yetkililer hakkında suç duyurusunda 
bulunduğumuzun, insanlığa kara bir leke 
olarak vurulan bu suçu işleyen her zalim 
cezalandırılmadıkça bu işin peşini bırak-
mayacağımızın altını çiziyoruz. Yıllardır 
her fırsatta, göğsünü gere gere ‘Fırat’ın 
kenarında bir koyun kaybolsa, hesabı ben-
den sorulur’ diyen yöneticilere de sesleni-
yoruz: Kurduğunuz kara düzende minicik 
bebekler gözü dönmüş insanlarca para için 
katledildi. Adaleti sağlayın, bu rezalete yol 
açan özelleştirmelerinizi, ‘reform’ adı tak-
tığınız ‘Sağlıkta Dönüşüm Yasası’nı tekrar 
masaya yatırın ve o masadan bir kez olsun 
halkın lehine kararlarla kalkın!”  
n MEHMET DOĞAN 

ÖLEN BEBEKLERİN 
HESABI SORULACAK

HAYATI KÜL OLDU
AKSU Pınarlı Cumhuriyet 
Caddesinde Şaban Çele-
bi’ye ait müstakil evde 
yangın çıktı. 112 Acil 
Çağrı Merkezine yapılan 
ihbarın ardından bölgeye 
itfaiye ve polis ekipleri 
sevk edildi. Yangın itfaiye 
ekiplerinin müdahalesiyle 
kısa sürede söndürüldü. 
Yangının ardından ev kul-
lanılamaz hale geldi. Evde 
bulunan dini kitapların ise 

yangından daha az zarar 
gördüğü görüldü. Kitaplar 
itfaiye ekipleri tarafından 
çıkarılarak ev sahibine 
teslim edildi. Ev sahibi 
Şaban Çelebi ise yangını 
işyerinde öğrendi. Geri 
döndüğünde evini alevler 
içerisinde gören adam, 
büyük üzüntü yaşadı. 
Yangının çıkışına yönelik 
inceleme devam ediyor. 
n ERTUĞRUL GÜN

Manavgat Baraj Gölü 
üzerinde yapılması 
düşünülen Yüzer Güneş 
Enerji Sistemleri (GES) 

Projesine yönelik Çevresel Etki 
Değerlendirmesi (ÇED) sürecinde, 
ilgili şirket tarafından Ullis Hayva-
nat Bahçesi’nde, 22 Ekim 2024 Salı 
günü saat 11:00 ve 12:00’de halkın 
bilgilendirilmesi ve sürece katılım 
toplantısı yapılması planlandı.Yüzer 
Güneş Enerji Sistemleri Projesi’nin 
iptal edilmesinin ardından sadece 
Manavgat 2 Güneş Enerji Santrali ve 
Elektrik Depolama Tesisi hakkında 
bir toplantı düzenlendi.

SEVINDIRICI HABER GELDI 
Manavgat Belediyesi ise toplantı ön-
cesinde; Belediye Başkanı Dr. Niyazi 
Nefi Kara,CHP Antalya Milletvekili 
Aykut Kaya, CHP Antalya Millet-
vekili Aliye Coşar, CHP Manavgat 
İlçe Başkanı Oykun Başar, belediye 
başkan yardımcıları, siyasi parti 
temsilcileri, belediye meclis üyeleri, 
birim müdürleri, sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri, oda başkanları, muhtarlar 
ve çok sayıda vatandaşın katıldığı bir 

basın açıklaması düzenleyerek projeye 
dair vatandaşların fikir ve endişelerini 
dile getirdi. Basın açıklaması esnasında 
Yüzer Güneş Enerji Sistemleri Proje-

si’nin iptal edildiği haberi geldi. Bu 
önemli gelişme vatandaşlar tarafından 
büyük bir sevinçle karşılandı.

SUYUMUZA DOKUNAMAZLAR
 Manavgat Belediye Başkanı Dr. Niyazi 
Nefi Kara, “Manavgat’ın barajlarından 
içme suyu istediğimizde hayır diyen bir 
firma, çevremizi kirletmeye, toprağımı-
za, suyumuza göz dikiyor. Manavgatlı-
lara bu barajdan içme suyu vermeyen-
lerin İsraillilerden hiçbir farkı yoktur. 
Ormanlarımız cayır cayır yakıldı. Bu 
halka neden zulmedilmeye çalışılıyor? 
Manavgat’ın suyu sadece Manavgat 
için değil, Antalya’nın beklediği su 
kaynağı burasıdır. Sizlerin, bizlerin, bu 
insanların çoluğunun çocuğunun gele-
ceğinin su havzası burasıdır. Torosların 
başı çıplak, GES oraya yapılır. Biz de 
oraya yapıyoruz. Neden oralar değil de 
su havzasının yanı seçiliyor? Seçilmiş 
belediye başkanı olarak Manavgatlılar 
adına şunu söylüyorum: Suyumuza, 
aşımıza, işimize, ekmeğimize, topra-
ğımıza kimsenin göz dikmesine izin 
vermeyeceğiz.” ifadelerini kullandı.

SONUNA KADAR TAKIPÇISIYIZ
CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, “Bu proje sadece Oymapınar’ı, 
Güzelyalı’yı, Karavca’yı etkilemiyor. 

Manavgat’ın, Antalya’mızın gelece-
ğini etkileyen konular. Dünyanın en 
içilebilir su kaynaklarından birisi olan 
Dumanlı su kaynağına sahibiz. Enerjiyi 
her yerde üretebilirsiniz ama su kayna-
ğını bozduğunuz zaman, o su kaynağını 
yeniden yaratamazsınız. 
Manavgat halkının, Antalya halkının 
zararına olacak her konuda bizler tek 
vücuduz. Bu siyaset üstü bir meseledir. 
Süreci sonuna kadar takip edeceğimden 
emin olabilirsiniz.” ifadelerini kullandı.
CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar 
da Manavgatlıların tek yürek olduğunu, 
hayati önem taşıyan su kaynaklarını 
kirletecek olan bu projeye hayır de-
diklerini söyledi.Tüm kent paydaşları, 
Oymapınar bölgesinin GES projeleri 
için doğru bir bölge olmadığı noktasın-
da açıklamalarda bulundu. GES projesi 
yapılması durumunda bölge tarımı-
nın, turizminin ve su kaynaklarının 
bu durumdan olumsuz etkileneceğini 
söylediler.Manavgat Belediye Başkanı 
Dr. Niyazi Nefi Kara ve Manavgat-
lı vatandaşlar toplantının ardından, 
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı Antalya İl Müdürlüğü’nden 
gelen görevlilere proje aleyhinde imza 
verdiler. n BÜLTEN/ MANAVGAT 
BELEDIYESI 

GES PROJESİ   
İPTAL EDİLDİ 

CHP’li vekiller, Manavgat halkı ile toplantı düzenledi

Manavgat Baraj Gölü üzerinde gerçekleştirilecek Yüzer Güneş Enerji Sistemleri (GES) pro-
jesi, Manavgat halkının itirazları sonucu iptal edildi. Manavgat Belediye Başkanı Niyazi 
Nefi Kara, "Suyumuza ve toprağımıza kimsenin göz dikmesine izin vermeyeceğiz.” dedi
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Kara yollarında güven-
liği sağlamak, kaza-
ları önlemek, kural 
ihlallerini tespit etmek 

amacıyla başlatılan EDS’nin An-
talya’da hayata geçirilmesi için 
dönemin Büyükşehir Belediye 
Başkanı Menderes Türel tarafın-
dan 2017 yılında çalışma başlatıl-
dı. Antalya Emniyet Müdürlüğü 
ile ortaklaşa yürütülen çalışmalar 
kapsamında birçok kavşak ve üst 
geçit, kameralarla donatıldı. ‘7 
ayda tamamlanıp devreye alına-
cak’ denilen sistem, Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 14 milyon 
avro bedelle ihale edildi. EDS 
sisteminin yüzde 95’i 1 yıl sonra 
2018 yılında tamamlandı. 2019 
yılında hizmete girmesi bekle-
nen sistemin açılışı, yerel seçim 
sürecinin başlaması nedeniyle 
ertelendi. Muhittin Böcek’in bele-
diye başkanlığını kazanmasının 
ardından sistemin kısa sürede hiz-
mete açılacağı ve belediyeye gelir 
sağlanacağı açıklandı. Ancak 
Başkan Böcek’in ilk dönemi olan 
5 yıllık sürede de sistem devreye 
girmedi. 2’nci dönem yeniden 
başkan seçilen Muhittin Böcek’in 
sistemin devreye girmesi amacıy-
la çalışmalara hız verilmesi için 
talimat verdiği öğrenildi. 

70 KAVŞAKTA UYGULANACAKTI 
‘Akıllı Trafik’ uygulamaları 

kapsamında hizmet vermesi 
planlanan uygulama, il merke-
zinde 70 kavşakta akıllı kavşak 
ve akıllı trafik uygulamaları ile 
ilçelerde 100 kavşakta akıllı trafik 
uygulamalarını kapsıyor. Kavşak-
lara konulacak kameralarla araç 
yoğunlukları tespit edilecek ve 
kavşakların sinyal süreleri belir-
lenecek. Böylelikle kavşaklarda 
itfaiye, ambulans gibi araçların da 
öncelikli geçişi sağlanabilecek. 
Belediyenin kurduğu sistemden 

Antalya Emniyet Müdürlüğü ta-
rafından da yararlanılarak, birçok 
denetim yapılabilecek. Sistem, 
araç içerisinde cep telefonuyla 
konuşma, hatalı şerit değiştir-
me, hatalı park, hız limiti aşımı, 
kırmızı ışık ihlali, trafik işaret ve 
işaretçilerine uymamak gibi her 
türlü kural ihlalini fotoğraflayarak 
cezai işlem uyguluyor. Yazılan 
cezaların yüzde 30’u da belediye-
ye gelir olarak kaydediliyor.

O TEKNOLOJİ ARTIK ESKİDİ 
Projenin üzerinden 7 yıl geçti. 
Yıllar içerisinde EDS’nin yöne-
tileceği merkez binası Muratpaşa 
ilçesi Lara bölgesinde tamamlan-
dı. Türk Standartları Enstitüsü 
tarafından denetlenen ve kalib-
rasyonu da yapılan EDS sistemi, 
halen devreye girmedi. 
Direklere yerleştirilen yüksek 
çözünürlüklü kameraların bazıları 
Antalya Emniyet Müdürlüğü ta-
rafından görevlendirilen personel 
tarafından manuel olarak anlık 
görüntü ve anlık kural hatalarını 
tespit için kullanılıyor. 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si’ne devredilen sistemin kame-
ralarının çoğunun arızalandığı, 

garantilerinin de sona erdiği 
öğrenildi. Zaman zaman bazı 
sosyal medya hesaplarından EDS 
kameralarının devreye girdiği ve 
trafikte hız kurallarına uyma-
yanlara ceza yazıldığı yönünde 
paylaşımlar yapılmasıyla yeni-
den gündeme gelen sistemin ne 
zaman çalışmaya başlayacağı 
yönünde bilgi verilmedi. Antal-
ya- Burdur karayolu üzerinde 
bulunan EDS sistemi ise 2022 
yılından bu yana faaliyette. 121 
kilometrelik hız sınırı aşımında 
sistem otomatik olarak cezai 
işlem uyguluyor. 

YILBAŞINDA DEVREYE 
GİRECEK SÖZÜ 
Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, sistem-
le ilgili geniş çaplı bir çalışma 
yaptıklarını söyledi. 

Sistemin devreye girmek 
üzere olduğunu söyleyen Başkan 
Böcek, “2025 yılbaşı itibarıyla 
sistem devreye girecek. Çalışma-
larımız sürüyor. 

Teknik altyapı ve kameralar 
yeniden inceleniyor. Hukuk 
servisimiz de gerekli çalışmayı 
yapıyor” diye konuştu. n DHA

EDS, 7 YILDIR 
BİTİRİLEMEDİ

7 AYDA HIZMETE GIRECEK DENMIŞTI

Kent genelinde trafik güvenliğini sağlayacak Elektronik Denetleme Sistemi (EDS) projesine 2017 yılında 
Menderes Türel’in görev döneminde başlandığında 7 ayda tamamlanacağı söylenmişti. Aradan 7 yıl geçme-
sine rağmen EDS kurulamadı. Başkan Muhittin Böcek ise EDS’yi gelecek yılbaşında tamamlama sözü verdi.

ANTALYA İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü Toplantı Salonunda ger-
çekleştirilen 4. İl Koordinasyon 
Kurulu Toplantısı’nda Antalya 
genelindeki yatırımların durumla-
rı, tamamlanan projeler ve devam 
eden çalışmalar ele alındı.Vali 
Hulusi Şahin’in başkanlık yaptığı 
toplantıya, Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreteri Can-
sel Tuncer, Akdeniz Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, 
vali yardımcıları, kaymakamlar, 
ilçe belediye başkanları, kamu 
kurum ve kuruluş müdürleri 
katıldı.

15 MİLYAR 670 MİLYON TL 
HARCAMA  
Antalya’da 2024 yılı eylül ayı 
sonu itibarıyla 639 proje üzerinde 
çalışıldığını açıklayan Vali Şahin, 
“Bu projelerin 399 adedi genel 
ve özel bütçeli kuruluşlarca, 240 

adedi ise belediyelerin imkânla-
rıyla gerçekleştirildi. Bedeli 135 
milyar 482 milyon TL olan bu 
projelerin 2024 yılı ödenekleri ise 
22 milyar 783 milyon TL. Eylül 
ayı sonu itibarıyla, 15 milyar 670 
milyon TL harcama yapılarak 
yüzde 69 oranında nakdi gerçek-
leşme sağlandı” dedi.Vali Şahin, 
genel ve özel bütçeli kuruluş-
larca üzerinde çalışılan 399 adet 

projenin bedelinin 121 milyar 822 
milyon TL olduğunu ifade ede-
rek, “2024 yılı ödenekleri toplamı 
ise 14 milyar 771 milyon TL. Bu 
projelere, eylül ayı sonu tibarıyla, 
9 milyar 817 milyon TL harcama 
yapılmış ve yüzde 66 oranında 
nakdi gerçekleşme sağlanmıştır” 
dedi.

BELEDİYELERNDEN 240 PROJE 
Belediyeler tarafından yürütü-
len 240 adet proje bedelinin 13 
milyar 660 milyon TL olduğunu 
belirten Vali Şahin, “Bu projele-
rin 2024 yılı ödenekleri toplamı 
ise 8 milyar 11 milyon TL olup, 
eylül ayı sonu tibarıyla 5 milyar 
853 milyon TL harcama yapılmış 
ve yüzde 73 oranında nakdi ger-
çekleşme sağlanmıştır” şeklinde 
konuştu.Yatırımcı kuruluşlar ile 
belediyelerin gerçekleştirdiği ya-
tırımlarda nakdi gerçekleşmenin 

4 milyar 507 milyon TL harcama 
tutarı ile en çok ulaştırma- ha-
berleşme sektöründe olduğunu 
belirten Vali Şahin, ikinci sırada 
4 milyar 415 milyon TL harcama 
tutarı ile diğer kamu hizmetleri 
sektörünün, üçüncü sırada ise 1 
milyar 930 milyon TL harcama 
tutarı ile enerji sektörünün oldu-
ğunu ifade etti.

PROJELERDE SON DURUM 
639 adet projeden 162’sinin 
tamamlanarak hizmete alındığı-
nı, 10 projenin tasfiye edildiğini 
ve 52 projenin ihale aşamasında 
olduğunu belirten Vali Şahin, 71 
projeye henüz başlanmadığını, 
344 projenin de halen devam etti-
ğini ifade etti. Toplantıda, ASAT 
Genel Müdürlüğü ve Devlet Su 
İşleri Bölge Müdürlüğü tarafın-
dan sunum gerçekleştirildi. 
n DHA-İHA 

162 proje tamamlandı 344’ü devam ediyor 
2024 yılının 4. İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı, Antalya Valisi Hulusi Şahin başkanlığında gerçekleştirildi. 
Vali Şahin, Antalya genelinde bedeli 135 milyar 482 milyon TL olan 639 proje üzerinde çalışıldığını ifade etti.

TÜRKİYE Bilişim Derneği 
(TBD) Antalya Şubesi’nin bu 
yıl 9. kez düzenlediği ve turizm 
sektörünü bilişim teknolojileri-
nin yenilikleriyle buluşturduğu 
Turizm Teknolojileri Günü, 
Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nda (ATSO) başladı.Burada 
bir konuşma yapan Muratpaşa 
Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
dünyada bireyselliğin arttığı, 
kişisel hikayelerin ön plana 
çıktığı, kişiselleştirilmiş ürün-
lerin değer kazandığı yeni bir 
turizm trendinin oluş-
maya başladığını 
söyledi. Bunun 
daha yüksek 
satışlar, 
daha kısa 
seyahat 
süreleri 
ve daha 
yüksek 
harcama-
ları bera-
berinde ge-
tireceğini dile 
getiren Başkan 
Uysal, tam da bu 
noktada Türkiye’nin dünya 
turizm pazarındaki ürünlerini 
yüksek teknolojiyle buluştur-
ması gerektiğini vurguladı. 

DEVLET AKLINA İHTİYAÇ VAR 
Başkan Uysal, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: Bütün müze-
lerimizi yeniden elden geçir-
memiz lazım, yüksek teknolo-

jiyle. Bütün ören yerlerimizi 
yeniden elden geçirmemiz 
lazım, yüksek teknolojiyle. Ve 
dünyaya bunları bir ürün olarak 
sunmaya başlamamız lazım. 
Biz karınca kararınca yapmaya 
çalışıyoruz. Bir belediye ne 
kadar yapabilirse. Kaleiçi’nde 
10 yıldır yaptığımız şeyi bütün 
kente yaymaya, dünyayla 
buluşturma faaliyetinin içine 
girmeye gayret ediyoruz. Ama 
bu konuda topyekun bir devlet 
aklına ihtiyaç var.”Böyle bir 

çalışmanın en önemli 
paydaşının milli 

melek yatırımcılar 
olması gerekir. 

Türkiye’nin 
bu alanda 
bir portfö-
ye sahip 
olması şart. 
Dünyadan 
da yatırım 

kabul ederiz 
ama dünyadaki 

melek yatırımcı 
habitatı her zaman 

senin buluşlarınla ilgi-
lenmez. Kendi milli melek yatı-
rımcı tablonu oluşturman lazım. 
Bizim bu vatanı yükseltmekten 
başka çaremiz yok. O yüzden 
orta alanda top gezdirmek değil, 
hayatın içine uygulanabilecek 
tutumlar içinde olmamız lazım” 
n BÜLTEN/ MURATPAŞA 
BELEDİYESİ

UYSAL’DAN MILLI 
MELEK ÖNERISI

ALANYA Belediyesi’nin bu 
yıl 6. kez düzenlediği Alan-
ya Kitap Fuarı, birbirinden 
renkli etkinlikler ve söyleşilerle 
devam ediyor. Kitapseverler fu-
arda kitaplarla buluşurken, aynı 
zamanda sevdikleri yazarlarla 
tanışma fırsatı yakalıyorlar. . 27 
Ekim Pazar gününe kadar de-
vam edecek fuara, Alanya halkı 
yoğun ilgi gösteriyor.   Bu yıl 
ilk kez açık alanda yapılan 
Kitap Fuarı’nda yayınevlerinin 
stantları ve yerel yazarların 
imza etkinlikleri Damlataş 100. 
Yıl Parkı’nda gerçekleştiriliyor. 
Binlerce kitap, Alanya Bele-
diyesi’nin hazırlamış olduğu 
stantlar aracılığıyla vatan-

daşlarla buluşuyor. İlçe Milli 
Eğitim Müdürlüğü koordine-
sinde, okullardaki öğrenciler 
de gruplar halinde fuar alanını 
ziyaret ediyorlar. Özellikle 
çocuklara kitap sevgisi aşılama 
amacı da güden fuarda birbirin-
den eğlenceli ve eğitici etkinlik 
düzenleniyor. Fuar alanında, 
müzik eşlikli masal anlatımı,  
drama, Hacivat Karagöz, çocuk 
şarkıları, keçe ayraç atölyesi, 
oryantiring, Anadolu masalları, 
sokakta sanat var, masa tiyat-
rosu, okuma çemberi,  dans, üç 
kart öykü, masal etkinliği ve 
Alanya’nın Renkleri gibi pek 
çok etkinlik her gün çocukları 
ağırlıyor. n İHA 

ALANYA’DAKI KITAP
FUARI ILGI GÖRÜYOR

Antalya’da motorlu kara 
taşıtları sayısı Eylül ayı 
itibarıyla 693 bin 761’i 
otomobil olmak 
üzere toplam 
1 milyon 
540 bin 
456 oldu.  
Türkiye 
İstatistik 
Kurumu 
(TÜİK), 
Motorlu 
Kara Taşıtları 
Eylül 2024 ista-
tistiklerini paylaştı.  
Antalya’da motorlu kara 
taşıtları sayısı 2024 Eylül 

ayı itibariyle 693 bin 761’i 
otomobil olmak üzere 

toplam 1 milyon 540 
bin 456 oldu. 

Isparta’da ise 
bu sayı 97 
bin 725 
otomobil 
olmak 
üzere 
toplam 
224 

bin 501, 
Burdur’da 

da 64 bin 423 
otomobil olmak 

üzere toplam 171 bin 
604 oldu. n İHA

1,5 MILYON TAŞIT VAR 



6 HABER>>23 Ekim 2024 ÇARŞAMBA

Bu sporu yapanların hedefinde 
ise Akdeniz’de nesli tükenme 
altında bulunan Akdeniz Fokla-
rının mağaraları var. Son olarak 

çekilen bir video uzmanları çileden 
çıkardı. Videoda bir kişinin yuvasında 
duran Akdeniz Fokunu görüntülemek 
için rahatsız ettiği ve fokun da yuvadan 
gittiği görüldü. Akdeniz Üniversitesi Su 
Ürünleri Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Mehmet Gökoğu, Akdeniz Foklarının 
yavrulama döneminde olduğunu ifade 
ederek, falezlerden ve mağaralardan uzak 
durun çağrısında bulundu. 

YAYGIN BİR HOBİ OLDU 
Antalya’da hava sıcaklıklarının mevsim 
normallerinin üzerinde seyretmesiyle 
birlikte su sporlarına olan ilgi artmaya 
devam ediyor. Özellikle sabah erken 
saatlerde düzenlenen Sup Board (Ayakta 
kürek çekme) turları hem yerli hem de 

yabancı turistlerin dikkatini çekiyor. 
Sabah erken saatlerinde düzenlenen or-
ganizasyonlarda bir araya gelen binlerce 
kişi özellikle hafta sonları Konyaaltı 
Plajından denize açılıyor. Aynı anda 
denize açılan yüzlerce kişinin rotasında 
falezlerin altındaki mağaralar var.  İlk 
başlarda hobi olarak başlayan Sup Board 
sporu ilginin artması ile birlikte ticari bir 
kazanca dönüştü. Bir board saatliği 400-
600 TL, 3 saatliği ise 950-1200 TL’den 
kiralanabiliyor. Satın alınmak istenilirse 
ise fiyatı 10 bin TL ile 30 bin TL arasında 
değişiklik gösteriyor.

FOKLARIN ÖZGÜRLÜĞÜ TEHLİKEDE
Akdeniz kıyılarında düzenlenen turlarda 
bazı sporcular, nesli tükenme tehlikesi al-
tında olan Akdeniz foklarının yuvalarının 
bulunduğu mağaralara girmeye başladı. 
Son günlerde sosyal medyada paylaşılan 
bir video ise bu endişeleri doğruladı. 
Videoda, bir kişinin mağarada dinlenen 
bir Akdeniz fokunu rahatsız ettiği ve 
fokun yuvasını terk etmek zorunda kal-

ması, uzmanları çileden çıkardı. Akdeniz 
Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Gökoğu, 
Akdeniz Foklarının yavrulama dönemin-
de olduğunu ifade ederek, falezlerden 
ve mağaralardan uzak durun çağrısında 
bulundu. 

YASAKLANMASI GEREKİR 
Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, “Akdeniz 
foku, dünyada nesli tükenme tehdidi 
altında olan canlılar arasında yer alıyor 
ve korunması büyük önem taşıyor. Özel-
likle yavrulama döneminde mağaralar 
ve falezler, bu foklar için hayati önem 
taşır. Mağaralarda rahatsız edilmemele-
ri, yaşam alanlarına saygı gösterilmesi 
gerekiyor. Bugünlerde anneler yavruladı, 
yavrusunun başında bekliyor. Falezlerde 
birçok Fok var. Anneler yavrusunda fazla 
uzaklaşmaz, bu sporu yapanlar Fokların 
yuvasına kadar giriyor. Kasım’da anneler 
yat limanına girdiğini görürüz. Antalya 
körfezinde 20’nin üzerinde Akdeniz foku 
var” dedi.

FALEZLER İŞGAL ALTINDA
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı ve Sahil Güvenlik Komutanlı-
ğının daha çok denetim yapması yönünde 
çağrıda bulunan Gökoğlu, “Bu zaman-
larda bir an önce bunun yasaklanması 
gerekiyor. Böyle durumlarda mağara 
içerisindeki fok yavrusunu annesi terk 
edebilir. Dünyada zaten sayısı sınırlı 
olan canlılar için bu durum büyük risk 
oluşturuyor. Mağaralardan ve falezlerden 
açıkta bu spor yapılsın, içeriye girilme-
sin.  Fok balıklarının yaşam alanları işgal 
ediliyor. Annesinden ayrılan genç yavru 
foklar mağaralara sığınıyor. Bu tür etkin-
liklerle stres altında kalarak mağaraları 
terk edebiliyorlar” sözlerine yer verdi. 

GİRMEDİK ALAN KALMIYOR
Gökoğlu, bu tür faaliyetlerin yalnızca 
foklar üzerinde değil, aynı zamanda 
ekosistem üzerinde de olumsuz etkiler 
yaratabileceğini belirterek turizm sektörü 

ve yetkililere çağrıda bulundu. “Su 
sporları elbette turizm için önemli bir yer 
tutuyor, ancak bu faaliyetlerin çevreye 
zarar vermeden yapılması gerekiyor. 
Özellikle Akdeniz foklarının yaşam 
alanlarına girilmemesi konusunda daha 
fazla bilinçlendirme çalışmaları yapıl-
malı ve kurallar sıkı bir şekilde uygu-
lanmalı. Bunun yanında bu mağaralarda 
bol miktarda yarasa var. Bu mağaralara 
Konyaaltı sahilden bir hat çekilerek 
önlem alınabilir ya da şamandıra atılarak 
buralara geçiş yapılmaz. 
Girmedik alan bırakmıyorlar, her yere 
giriyorlar. Mağaralarda bulunan balık 
türleri de rahatsız oluyor. Çok ciddi 
uyarılar yapılması gerekir. Bunun cezası 
olması lazım. Yaptırım olmadan bunun 
önüne geçemeyiz. Paraşüt tekneleri de 
mağaralara kadar giriyor. Turizm denilin-
ce her şeyin serbest olduğu anlaşılıyor” 
diye konuştu. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

ANTALYA’DA SUP 
BOARD ÇILGINLIĞI

Fokların falezlerdeki mağaraları işgal altında

Antalya’da havaların sıcak gitmesiyle birlikte sabah sa-
atlerinde mağaralara yönelik düzenlenen Sup Board tur-
ları ara vermeden devam ediyor. Akdeniz Üniversitesi Su 
Ürünleri Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Gökoğu, 
bu turların Akdeniz foklarına zarar verdiğine dikkat çekti.

ANTALYA’NIN rüya projelerinin 
hayata geçirilmeye çalışıldığı Altıntaş 
Mahallesinde yapılan lüks projelerin 
odaları otel odası konseptinde satılma-
ya başlandı. Konut sektöründe bir kriz 
olduğuna dikkat çeken Antalya İnşaat 
Mühendisleri Odası Başkanı Mehmet 
Soner Akdoğan, “Yabancıya satış zor-
laştı, bedeller arttı. Yatırımcılar krizden 
nasıl çıkabileceğinin yolunu arıyor.” 
dedi. Antalya’da konut satışlarının 
durduğunu ifade eden Antalya İnşaat 
Müteahhitleri Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail İltemir ise, “Fiyatlar 
yükseldikçe daire satamıyoruz. Faiz-
lere düşürerek ihtiyaç sahiplerine alım 
fırsatı tanınması gerekir. Faiz yüksek 

olunca vatandaşlarımız yatırımını ban-
kaya yapıyor, inşaata yatırım olmuyor.” 
sözlerine yer verdi. 

YÜZDE 31 AZALDI
Antalya’da ise Eylül ayında 4 bin 274’ü 
ikinci el satış olmak üzere toplam 6 bin 
468 konut, Isparta’da 542’si ikinci el 
satış olmak üzere 766, Burdur’da 212’si 
ikinci el satış olmak üzere toplam 365 
konut satıldı.Yabancılara yapılan konut 
satışları Eylül ayında bir önceki yılın 
aynı ayına göre yüzde 31,0 oranında 
azalarak 2 bin 22 oldu. Eylül ayında 
toplam konut satışları içinde yabancı-
lara yapılan konut satışının payı yüzde 
1,4 olarak gerçekleşti. Yabancılara 
yapılan konut satış sayısının en fazla 
olduğu iller sırasıyla 783 ile İstanbul, 
548 ile Antalya ve 210 ile Mersin oldu. 
Antalya’da ağustos ayında ise 696 
konut satılmıştı.

OTEL ODASI KONSEPTİNDE
Antalya’da yabancılara yönelik konut 
satışlarının geçtiğimiz yıla oranla 
önemli ölçüde azalmasının ardından in-
şaat sektörü krize girdi. Bu krizi aşmak 
ve sektörü yeniden canlandırmak iste-
yen inşaat firmaları, yatırım dünyasında 
yeni bir trendi gündeme getirdi. Son yıl-
larda alt yapı eksikleri ile yatırımcıların 
rüya şehir hayalleri büyük ölçüde suya 
düşen Antalya’nın gözde bölgelerinden 
Altıntaş Mahallesi’nde hayata geçiril-
mekte olan lüks projelerde, daireler otel 
odası konseptiyle satılmaya başlandı. 
Yüksek kaliteli, otel konforunu sunan 
bu projeler, yabancı yatırımcılara daha 
cazip bir seçenek sunmayı amaçlıyor.

KONFORLU  YAŞAM
Yatırımcılar için otel hizmetleriyle 
desteklenen daireler hem kısa dönemli 
turistik kiralamalar hem de uzun vadeli 
yatırımlar için çekici bir fırsat ola-
rak lanse ediliyor. Projelerde sunulan 
hizmetler arasında resepsiyon, temiz-
lik, güvenlik, havuz ve spor salonu 
gibi olanaklar da yer alıyor. Böylece 

yatırımcılar, otel konforunda bir yaşam 
alanına sahip olurken, aynı zamanda 
turistik bölgelerdeki kira gelirlerinden 
de faydalanabiliyorlar.Bu yeni model, 
özellikle yabancı yatırımcıların ilgisini 
çekmeyi hedefliyor. 

UZMANINDAN UYARI
Antalya’da konut sektöründe yaşanan 
bu krize dikkat çeken Antalya İnşaat 
Mühendisleri Odası Başkanı Mehmet 
Soner Akdoğan, bir yandan da konut 
alacak olanları uyardı. Bazı yerlerde 
firmalar tarafından yazılan “İster otel 
odası satın al ister rezidans” tarzı satış 
politikasını eleştiren Akdoğan, “Sadece 
otel odası şeklinde bir satış olamaz. 
Burada anlatılmak istenilen otel odası 
konforunda konut demek istiyor. İnşaat 
sektöründe bir kriz var, krizden çıkma-
nın bir fırsatı olarak sunuluyor. Dairele-
ri otel odası konseptinde satmaya çalışı-
yor olabilirler. Yabancıya satış zorlaştı, 
bedeller arttı. İnşaat sektöründe bir kriz 
var. Yatırımcı bir yol arıyor” dedi.

KONUT ALIŞKANLIĞI DEĞİŞTİ
Günübirlik turizm amaçlı kiraya 
vermek için yatırım yapan kişilere de 
seslenen Akdoğan, “Günübirlik kiraya 
vermek için turizm bakanlığından ser-

tifika alacaksın. İş bununla da bitmiyor, 
o binada bulunan tüm maliklerden izin 
alınmak zorunda. İzin alınmadığı tak-
tirde günübirlik kiralama yapamazsın. 
Son yıllarda Antalya ve başka şehirlerde 
yabancı yatırımcılara yönelik tasarlanan 
yapılar var. Günümüzde 2+1 daireler 
artık çok az var. Genelde 1+1 ve 1+0 
daireler var. Yerliler de konuta ulaşamı-
yor” sözlerine yer verdi. 

SATIŞLAR DURDU
Antalya’da konut satışlarının durdu-
ğunu ifade eden Antalya İnşaat Mü-
teahhitleri Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı İsmail İltemir, “Küçük bütçeli 
daireler satılmaya başlandı. Bu faiz 
politikasında satışlar olmaz. Faizlerin 
en çok düşmesini biz istiyoruz. Fiyatlar 
yükseldikçe daire satamıyoruz. Faizlere 
düşürerek ihtiyaç sahiplerine alım fırsa-
tı tanınması gerekir. Faiz yüksek olunca 
vatandaşlarımız yatırımını bankaya 
yapıyor, inşaata yatırım olmuyor. Zor 
durumda olan yatırımcılarımız 5 milyon 
TL değerindeki daireyi 3 milyona 
satmaya çalışıyor. Son zamanlarda ma-
liyetler de çok arttı. Bugün 1+1 dairenin 
maliyeti 3 milyon TL” sözlerine yer 
verdi. n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL 
HABER

YENİ TREND OTEL ODASI
Antalya’da inşaat sektöründeki kriz aşılmaya çalışılıyor

Antalya’da yabancılara 
yönelik konut satışlarının 
geçen yıla oranla düşmesi-
nin ardından inşaat sektörü 
krize girdi. Krizi aşmak 
isteyen inşaat firmaları 
yatırım dünyasında yeni bir 
trendi piyasaya önerdi ISPARTA’nın Eğirdir Gölü’nde ot 

temizliğinin ardından dip çamuru 
temizliği fizibilite raporu hazırlanması 
için çalışma başlatıldı.Eğirdir Gö-
lü’nün korunması ve gelecek nesillere 
aktarılması amacıyla Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
tarafından yürütülen ‘Eğirdir Gölü Dip 
Çamuru Temizliği Fizibilite Raporu 
Hazırlanması Projesi’ kapsamında, 
göl tabanında biriken çamurun hacmi 
ve dağılımını belirlemek amacıyla sığ 
sismik ölçümler yapılıyor. Çalışma, 
İstanbul Üniversitesi Deniz Bilimleri 
ve İşletmeciliği Enstitüsü’nün cihaz 
altyapısı kullanılarak gerçekleştirildi. 
Muhtemel aktif fay yapıları ve gaz 
alanlarının haritalandırılmasının da 
yapıldığı proje Doç. Dr. Erhan Şener 
koordinatörlüğünde, Eğirdir Belediye-
si ve EKOBİR desteğiyle, İstanbul ve 
Süleyman Demirel üniversitelerinden 
akademisyenlerin katkılarıyla sürdürü-
lüyor. n DHA

Eğirdir Gölü’nde 
çamur temizliği 
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w (3554) MERKEZ LABORATUVARI İHTİYACINA 
LABORATUVAR MALZEME (2 KALEM)

AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ DÖNER SERMAYE 
İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ - SAĞLIK ARAŞTIRMA 

UYG. MERK. HASTANE
(3554) MERKEZ LABORATUVARI İHTİYACINA LABORATUVAR MALZEME (2 KA-
LEM) mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale 
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alına-
caktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/1295038
1-İdarenin
a) Adı    : AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ DÖNER SERMAYE İŞLETME  
   MÜDÜRLÜĞÜ - SAĞLIK ARAŞTIRMA UYG. MERK. HASTANE
b) Adresi   : Dumlupınar Bulvarı 07058 Kampüs KONYAALTI/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2422496303 - 2422496045
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
   sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : (3554) MERKEZ LABORATUVARI İHTİYACINA   
   LABORATUVAR MALZEME (2 KALEM)
b) Niteliği, türü ve miktarı : MERKEZ LABORATUVARI İHTİYACINA LABORATUVAR  
   MALZEME (2 KALEM)
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde   
   bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Akdeniz Üniversitesi Döner Sermaye İşletme   
   Müdürlüğü - Sağlık Araştırma Uyg. Merk. Hastane
ç) Süresi/teslim tarihi  : Tüm cihazlar teknik şartnamede belirtilen koşullarda çalışır ve  
   sonuç veriyor şekilde kurulduktan sonra 16 ay kurumumuzda  
   kalacaktır. Malzemelerin tarafımıza teslimatı sipariş verildikçe  
   olacaktır. Bu süreler içerisinde, firmanın cihazın çalışması ve  
   teknik bakım gibi tüm konulardaki yükümlülükleri devam   
   edecektir. 1. kalem için; - Yükleniciye sipariş işlemleri her ay  
   cihazın üzerinde yapılmış ölçüm sayısını gösteren   
   numeratörden okunan değerden %15'i düşülerek sipariş   
   olarak geçilecektir. Her ayın ilk yarısında bu işlem yapıldıktan  
   sonra sipariş yükleniciye geçilecektir. - Yüklenici tarafından  
   teknik şartnamede belirtilen cihazlar, sözleşme imzalandıktan  
   sonra en az bir tanesini beş takvim gününde diğer cihazları ise  
   en geç otuz takvim günü içerisinde hasta sonucu verilebilir  
   halde teslim edilmelidir. 2. kalem için; - Sözleşmenin   
   imzalanmasından sonra idarenin ihtiyacına göre idare   
   tarafından yüklenicinin bu sözleşmede belirtilen bildirime esas  
   faks numarasına gönderilen sipariş (malzeme talep formu),  
   faks tarihinden itibaren 30 gün içerisinde İdareye teslim   
   edilecektir. - Tüm cihazlar ve sistemler, sözleşme yapıldıktan  
   sonra 30 takvim günü içerisinde laboratuvara çalışır şekilde  
   kurulmuş olmalıdır.
d) İşe başlama tarihi  : Sözleşmenin imzalanmasına mütakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 14.11.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  :Antalya Akdeniz  
   Üniversitesi Hastanesi Satınalma Müdürlüğü İhale  
    Komisyon Odası Dumlupınar Bulvarı Kampüs ANTALYA
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mev-
zuat gereğince alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine 
ilişkin bilgiler:
CE ve FDA belgesi
ÜTS Kayıt Belgesi
Yetki Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgi-
ler ile teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Prospektüsler
Teknik Şartnameye Cevaplar ve Açıklamalar
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi 
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Hizmet Yetkinlik Belgesi
Liste
4.3.3. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin 
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02107573

“İLKLERİN Havayolu” Corendon 
Airlines, yeni nesil deneyimler su-
narak spora değer katmaya devam 
ediyor, yaptığı sponsorlukları bir 
adım öteye taşıyor.Araştırmalara 
göre spor seyircisinin yüzde 80’i 
maç izlerken bir yandan mobil 
telefonuna göz atıyor. Sporseverler 
maç izlerken interaktif olmayı, 
istatistikleri takip etmeyi, oyunlarla 
maç keyfini artırmayı tercih ediyor.
Spor keyfini bir üst seviyeye taşı-
yan interaktif bir platform olan spo-
run ve teknolojinin buluşma noktası 
DevelAd ile dijital reklamcılıkta 
devrim yaratacak bir iş birliğine 
imza atan  Corendon Airlines, bu 
güçlü ortaklık ile artırılmış gerçek-
lik (AR) teknolojisinin sınırlarını 
zorlayarak spor ile seyahati dijital 
dünyaya taşımaya hazırlanıyor. 

SÜRPRİZ HEDİYELER VAR 
Alanya Gain Park’ta Trendyol 
Süper Ligi Şamil Ekinci Sezo-
nu’nda 27 Ekim’de oynanacak 
olan Corendon Alanyaspor – Onvo 
Antalyaspor maçında futbolseverle-
ri DevelAd uygulaması ile yepyeni 
bir dijital deneyimle buluşturacak 
olan Corendon Airlines, maçın 
heyecanına ortak olacak. Spor ve 
teknoloji ile futbolun seyrini zen-
ginleştiren DevelAd uygulamasını 
indiren taraftarlar, Corendon için 
özel tasarlanan oyunlar ve yarışma-
larla sürpriz hediyeler kazanacak.

ÖZEL BİR TEKNOLOJİ
Maç sırasında Augmented Reality 
(AR), Virtual Reality (VR), Mixed 

Reality (MR) ve Artificial Intelli-
gence (AI) gibi ileri teknolojileri 
bir araya getirerek taraftarlara akıllı 
telefonlar üzerinden benzersiz de-
neyimler sunan DevelAd platfor-
mu ile Corendon Airlines, sporun 
geleceğini şekillendirecek. 
DevelAd uygulamasını indiren 
Corendon Alanyaspor ve Onvo 
Antalyaspor taraftarları dijital 
oyunlar ve yarışmalarla takımına 
özel imzalı top ve forma, uçak 

bileti hediyesi, Corendon Playa 
Kemer’de tatil hediyesi gibi değerli 
hediyeler kazanacak.Futbolseverler, 
DevelAd uygulamasını ücretsiz 
olarak indirerek stadyumda maç iz-
lerken mini oyunlar, istatistikler ve 
daha fazlasıyla eğlenceye odakla-
nacak. Corendon Airlines’ın uçağı 
DevelAd uygulaması ile Gain Park 
Stadyumu’ndan AR teknolojisi ile 
havalanacak. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Corendon 
Airlines derbiyi 
dijital dünyaya 

taşıyacak

DevelAd uygulamasını indiren Corendon Alanyaspor ve Onvo 
Antalyaspor taraftarları dijital oyunlar ve yarışmalarla takımına 
özel imzalı top ve forma, uçak bileti hediyesi, Corendon Playa 

Kemer’de tatil hediyesi gibi değerli hediyeler kazanacak.

TÜRKİYE Cimnastik Federasyo-
nu tarafından düzenlenen Ritmik 
Cimnastik Kadınlar Türkiye Şam-
piyonası Muratpaşa’da bulunan 

İbrahim Çolak Spor Salonunda 
gerçekleştirildi. Şampiyonada boy 
gösteren Antalyasporlu cimnastikçi 
Selen Camcı,6 altın ve 1 bronz 

madalya kazandı. Sporcuların Top, 
Çember, Labut ve Kurdele aletle-
rinde puan mücadelesi verdikleri 
şampiyonada tüm aletlerde birinci 
olarak finale kalan Antalyaspor’un 
başarılı cimnastikçisi Selen Camcı, 
final etabında da iyi bir performans 
ortaya koyarak Çember, Labut ve 
Kurdele aletlerinde altın madalya-
ları topladı. Top aletinde de üçüncü 
olarak bronz madalya kazanan 
Camcı, takım arkadaşlarının da elde 
ettiği final dereceleri toplamında 
38,350 puan ile “Yıldızlar Türkiye 
Şampiyonu” unvanını da kırmızı 
beyazlı kulübe kazandıran isim 
oldu.Tüm aletlerde alınan puanlarla 
hesaplanan genel tasnif puanıyla da 
bir birincilik daha kazanan Camcı, 
başarılarıyla kulübümüze “Kulüp-
ler Türkiye Şampiyonu” unvanını 
kazandırdı ve koleksiyonuna bir 
altın daha ekledi.

Cimnastikçi Selen’den 
6 altın 1 bronz madalya

ALANYA 33. Uluslararası Triat-
lon Yarışması’nın Avrupa Final 
Kupası yarışları bu yıl, ‘Nerede 
Kalmıştık’ mottosuyla yapıla-
cak. Yarışlar kapsamında elit 
erkekler ve elit kadınlar Avrupa 
Kupası ile yaş grupları Türkiye 
Şampiyonası’nın yanı sıra yıllar 
sonra yeniden Halk Triatlonu da 
yer alacak.    Alanya Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik, 
“Yarış, 13 yaş ve üzeri her katı-
lımcıya açıktır. Katılım ücretsiz 
olup tüm halkımız davetlidir. 
Başvuru şartlarımız yakında 
belediyemizin www.alanya.

bel.tr web sitesi, sosyal medya 
hesapları ve basın yoluyla duyu-
rulacaktır. Yarışmamız 250 metre 
yüzme, 5 kilometre bisiklet, 1.2 
kilometre koşu olarak planlan-

mıştır. Halk Triatlonu’na katılan 
vatandaşlarımıza elit sporcu-
larda olduğu gibi Federasyon 
tarafından çip takılacak olup, 
çanta, t-shirt takdim edilecek ve 
yarışma sonunda tüm katılımcı-
lara anı olarak katılım madalyası 
verilecek. Tüm vatandaşlarımızı 
bu büyük organizasyona davet 
ediyorum” dedi. n İHA 

Triatlon heyecanı 
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Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ev sahipliğinde Cam 
Piramit Fuar ve Kongre 
Merkezi’nde bu yıl 14’ün-

cüsü gerçekleştirilecek “Antalya 
Kitap Fuarı” 25 Ekim- 3 Kasım 
tarihleri arasında düzenlenecek. 
Fuara 271 yazar ve 225 ulusal ve 
uluslararası yayınevi katılacak. Ay-
rıca fuar için 19 ilçeden öğrencilerin 
ulaşımını kolaylaştırmak için otobüs 
seferleri düzenlenecek.  Antalya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, bu yıl 14’üncüsü gerçekleş-
tirilecek “Antalya Kitap Fuarı”las-
man toplantısında gazeteciler ile bir 
araya geldi. Böcek, aradan geçen 
14 yıl içerisinde, fuarın büyüyerek 
Antalya’nın ve ülkenin en önemli 
kültürel etkinlikleri içerisinde yerini 
aldığına dikkat çekti. 
ANTALYA ÇOK OKUYOR 
Belediye eliyle gerçekleştirilmiş 
en büyük kitap fuarı konumuna 
ulaştıklarını ifade eden Böcek, 
“Antalya’mızı kültür sanat alanında 
daha üst noktalara taşımak adına 
birçok projemizi hayata geçiriyor 
ve bunları sürekli hale getirmeye 
devam ediyoruz. Bu projelerimizin 

hepsi birbirinden kıymetli ancak 
daha önce de ifade ettiğim gibi kitap 
fuarı benim için farklı bir anlam 
taşımaktadır Yıl 2009, Konyaaltı 
belediye başkanlığım döneminde 
Antalya’daki korsan kitap satışları-
nın fazlalığı ve bu konudaki yapılan 
denetimlerin sıklığı bana bu şehri-
min, Antalya’mın çok okuduğunu 
gösterdi” dedi. 
MİLYONLAR BEKLENİYOR
2022 yılındaki 12. kitap fuarında 
hayata okuyarak devam ettiklerini 
belirten Başkan Böcek, “En son 
cumhuriyetimizin 100. yılında 
24 Kasım 3 Aralık 2023 tarihleri 
arasında düzenlediğimiz 13. Antalya 
kitap fuarında“Cumhuriyetimizin 
ikinci yüzyılını birlikte yazıyoruz” 
teması ile gerçekleştirdik.13. Antal-
ya kitap fuarımızda 1 milyon 11 bin 
176 ziyaretçi ile Türkiye rekorunu 
kırdık.Bu yıl 25 Ekim- 3 Kasım 
tarihleri arasında düzenleyeceğimiz 
14. Antalya kitap fuarımızda daha 
büyük bir katılımın olmasını bekli-
yoruz. Aradan geçen 14 yıl içerisin-
de, fuarımız büyüyerek Antalya’mı-
zın ve ülkemizin en önemli kültürel 

etkinlikleri içerisinde yerini aldı. 
Belediye eliyle gerçekleştirilmiş en 
büyük kitap fuarı konumuna ulaştır-
dık.Bu yıl; özellikle son dönemlerde 
yaşadığımız kadınlara, çocuklara, 
hayvanlara, doğaya, hatta yenidoğan 
bebeklere kadar uzanan kan dondu-
rucu vahşetler nedeniyle kendimizi, 
insanlığımızı sorgulamak, insanlı-
ğa çağrı yapmak amacıyla” insan 
olmak”, temasıyla karşınıza çıkıyo-
ruz” dedi. 
271 YAZAR225 YAYINEVİ
271 yazarımızı ve 225 ulusal ve 
uluslararası yayınevini 14. Antalya 
kitap fuarımızda ağırlayacaklarını 
ifade eden Böcek, “Değerli İlker 
Başbuğ onur konuğumuz olacak. 
Bu yıl da kitap fuarımızda birbirin-
den değerli yazar, çizer ve düşünür 
bizlerle birlikte olacak.CHP Grup 
Başkan Vekili Ali Mahir Başarır, İl-
ber Ortaylı, İsmail Küçükkaya, İclal 
Aydın, Ümit Özdağ, Gani Müjde, 
Tuna Kiremitci, Doktor Dilek Kaya 
İmamoğlu, Barış Terkoğlu, Timur 
Soykan, Saygı Öztürk, Hidayet 
Karakuş, Erol Mütercimler, İnci 
Aral, Kemal Varol, Enver Aysever, 

Ahmet Telli ve birbirinden değerli 
yazarımızı Antalyalı kitapseverlerle 
buluşturacağımızı buradan müjdeli-
yorum. Yine bu yıl ben her iki kita-
bımla sizlerle birlikte olmaya devam 
edeceğim” sözlerine yer verdi. 
“İKİNCİ YAŞAM” YOK SATIYOR 
Tüm kitapseverleri, 25 Ekim – 3 
Kasım tarihlerinde, sabah 10- akşam 
8 saatleri arasında açık olacak Cam 
Piramit Fuar ve Kongre Merkezi’ne 
davet eden Başkan Böcek, pandemi 
sonrasında keleme aldığı “İkinci 
Yaşam- Siyaset ve İhanet” kitabına 
olduğu ilgiden memnun kaldığını 
ifade etti.  Böcek, “Şuanda üçüncü 
baskıda, gayet satışlarından memnu-
num. Yeni kitaplarda yolda geliyor” 
dedi.  Son yıllarda kitaplara olan 
ilginin azaldığını da belirten Böcek, 
“Sosyal medya daha önce bu kadar 
hızlı değildi. Sosyal medyanın yay-
gınlaşması ile kitaba olan ilgi azaldı. 
Sadece Türkiye’de değil dünyada da 
böyle bir durum var. Kitap fuarlarını 
tam da bunun için düzenliyoruz. 16 
yaşında yazarımız var, imza alabil-
mek için binlerce kişi sıraya giri-
yor” dedi. n ERTUĞRUL GÜN

14. Antalya Kitap Fuar tanıtım toplantısında konuşan Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, pandemi sonrasında yazdığı İkinci Yaşam- Siyaset ve İha-
net” kitabının gördüğü  ilgiden memnun olduğunu ifade etti.  Böcek, “Şuanda onü-
çüncü baskıda, gayet satışlarından memnunum. Yeni kitaplar da yolda, geliyor” dedi.

MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit  
Uysal ve eşi Ümran Uysal, Muratpaşa 
muhtarları ve eşleriyle akşam yeme-
ğinde bir araya geldi. Muhtarlar Günü 
nedeniyle düzenlenen yemek, Adalya 
Vakfı Engelsiz Kafe’de gerçekleşti. 
Başkan Uysal, konuşmasının ardından 
muhtarlara günün anısına plaketlerini 
takdim etti.
EL EL VERMELİYİZ 
Başkan Uysal, gecede yaptığı konuş-
mada, Türkiye Cumhuriyeti’nin ikinci 
yüzyılında, 100 yıl öncesinden daha 
ağır sorunlarla karşı karşıya olduğunu 
söyledi. Ülkenin askeri işgal altında ol-
masa da farklı işgaller altında olduğunu 

dile getiren Başkan Uysal, “Yüz yıl önce 
yaptığımız şeyi, şimdi yine siyaset üstü 
bir anlayışla, el ele kol kola yapmak 
zorundayız. Aksi takdirde bu güzelim 
vatanı, bu dağınıklıkla, bu zayıflıkla, bu 
tasada ve kıvançta ayrışmış yapıyla, bu 
kötü ekonomiyle, bu yolgeçen hanına 
dönmüş sınırlarla korumamız imkân-
sız” dedi
VATANIMIZA SAHİP ÇIKACAĞIZ 
Türkiye’nin artık bir karar noktasında 
olduğunun altını çizen Başkan Uysal, 
“Ya koruyacağız ya korumayacağız. 
Ya hep beraber yüz yıl önce yaptığı-
mız şeyi şimdi tekrar yapacağız ya da 
yapmayacağız” dedi. Başkan Uysal, 

konuşmasına şöyle devam etti:“-
Türkiye’nin göç politikasını Türki-
ye’den mi belirliyorlar? Türkiye’nin 
tarım politikasını Türkiye’den mi 
belirliyorlar zannediyorsunuz? 
Üç beş ele geçirilmiş politikacı, 
milletin değerlerini kullanarak, 

milletin durumunu kullanarak yapma-
dığını bırakmıyor vatana. Olan vatana 
oluyor, olan insanımıza oluyor. Ya el 
koyacağız düzgünce, yüz yıl önce nasıl 
başardıysak yine başaracağız ya da bu 
vatan elden gider. Vatanın elden gitmesi 
demek askerlerle işgal edilmesi demek 
değildir. Karnını doyuramıyorsan, bu va-

tanda geleceğe umut bağlayamıyorsan, 
‘Çocuğumu bu ortamda büyüteceğim’ 
diyemez hale gelmişsen, vatan elden 
gitmiş demektir. Buna müsaade etmeye 
hakkımız yok. Yeniden bir başlangıç 
yapacağız. Yeniden demokrasi ve hukuk 
içinde vatanımıza sahip çıkacağız.” 
n MURAT ŞENTÜRK 

Uysal: Yeniden bir başlangıç yapıyoruz
Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, Muhtarlar Günü dolayısıyla Adalya Vakfı Engelsiz Kafe’de ilçe muhtarlarına ye-
mek verdi. Uysal, “Yeniden bir başlangıç yapacağız. Yeniden demokrasi ve hukuk içinde vatanımıza sahip çıkacağız.” dedi

CHP Döşemealtı İlçe Kadın Kolları Başkan-
lığı tarafından düzenlenen eylemde, kadına 
şiddet ve son günlerde ülke gündeminin en 
önemli konularından biri olan ‘Yenidoğan çe-
tesi’ne tepki vardı. Kadınlar gökyüzüne uçur-
dukları balonlarla kadına ve çocuğa şiddetin 
ve cinayetlerin son bulmasını istedi.Ellerinde 
pankartlarla Bahçeyaka Mahallesi’nde bulu-
nan 15 Temmuz Demokrasi Parkı’na yürüyen 
kadınlar, kadına ve çocuğa şiddeti protesto 
eden sloganlar attı. Parkta yapılan basın 
açıklamasında söz alan CHP Döşemealtı İlçe 
Başkanı Veli Çot, hem kadına şiddeti hem de 
son günlerde ülkeyi sarsan bebek ölümlerinin 
yaşattığı vahşeti sert sözlerle eleştirdi. Çot, 
“Bu kadar yüksek değerler ve görevler atfedi-
len kadınların, caniler tarafından katledilme-
sini önlemek için, yasaların uygulanması ve 
adaletin işlemesi gereklidir. Kadının değersiz-
leştiği, cahil bırakılıp ötekileştiği toplumlarda, 
ahlaki ve sosyal çürüme başlar ve toplumlar 
en ağır çöküşleri yaşar. Bebekleri bile öldüre-
cek kadar insanlıktan yoksun canilerin ortaya 
çıktığı bu günlerde, adaletin ve eğitimin en 
ahlaki şekilde işletilmesi gerektiğinin önemi 
çok açık ortadadır. Kadına ve çocuğa her 
türlü şiddete hayır diyoruz. Kadınlarımız ve 
çocuklarımız asla yalnız ve kimsesiz değildir” 
şeklinde sürdürdü. 

UMUTLARI YOK ETMEYİN 
Çot’un ardından konuşan CHP Antalya İl 
Kadın Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak ise 
kadına, çocuğa ve hayvanlara karşı işlenen 
suçlardan dolayı hükümeti eleştirdi. CHP 
Döşemealtı İlçe Kadın Kolları Başkanı Selmay 
Atik ise kadın ve çocuk cinayetinin olmadığı 
bir günün neredeyse yaşanmadığını belirte-
rek, “Bugün hepimizin yapması gereken bir 
şey var ki o da şudur; toplumsal olarak bir 
araya gelip kadına, çocuğa, hayvana katliam 
ve cinayetlerin kanıksanmaması için top-
lumsal olarak sesimizi duyurmak, birleşmek, 
kadınımıza, çocuklarımıza, hayvanlarımıza ve 
çevremize olan katliamlara yüksek sesle tepki 
vermektir. Kadın cinayetlerinin hiçbir haklı 
sebebi olamaz. Kendini bilmezlerin söylediği 
gibi ‘Mutlaka kadının da bir suçu vardır’ söy-
lemini kınıyoruz ve asla kabul etmiyoruz. Ve 
diyoruz ki kadın yoldaştır aldatmayın, kadın 
bir ışıktır söndürmeyin, kadın bir umuttur yok 
etmeyin, kadın bir annedir öldürmeyin” şek-
linde noktaladı.Kadınlar, açıklamalar sonrası 
gökyüzüne uçurdukları balonlarla kadına ve 
çocuğa şiddetin ve cinayetlerin son bulmasını 
istedi. n DHA 

Döşemealtı’nda 
balonlu protesto İKİNCİ YAŞAM KİTABI
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